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منتخبان مجلس یازدهم
چه کار  می کنند؟

درحالی وارد آخرین ماه کاری مجلس دهم می شویم که نمایندگان این 

مجلس کم انگیزه تر از هرزمان دیگر درحال فعالیت هســـتند و احتمالا 

برخی درانتظار فرارســـیدن روز آخرند. از یک سو ماجرای ردصلاحیت ها 

به اضافه رای نیاوردن تعداد زیادی از نمایندگان باعث پدیدآمدن چنین 

شرایطی شده و از سوی دیگر شیوع کرونا و تعطیلی چند هفته ای مجلس 

هم مزید برعلت. آن سوی ماجرا اما وضعیت متفاوت است و نمایندگان 

راه یافته به مجلس یازدهم پرانگیزه تر از گذشته درحال آماده شدن برای 

ورود به مجلس هستند، اخبار و روایت ها هم گویای این است که بسیاری 

از نمایندگان درحال رایزنی و گفت وگو برای موضوعات مختلف مجلس 

آینده هستند، برخی درگیر طرح های اقتصادی شده اند، برخی دیگر با 

نمایندگان اســـتان های همجوار مسائل منطقه ای را پیگیری می کنند، 

عده ای از همین حالا ســـراغ برنامه هفتم رفته اند و جلسات خود را برای 

پیگیری این ســـند آغاز کرده اند و... دراین میان البته طبیعی است که 

برخی هم به دنبال رایزنی های سیاسی برای تعیین رئیس آتی مجلس، 

اعضای هیات رئیسه، رئیس دیوان محاسبات و مرکز پژوهش ها و همچنین 

روسای کمیسیون های مجلس باشند. 

  اقتصادخوانده ها فعال تر از دیگران

در میـــان این رفت وآمدها و رایزنی ها شـــاید جدی ترین بحثی که میان 

جمعی از نمایندگان درگرفته است، موضوع رسیدگی به مساله اقتصادی 

در مجلس آینده باشد، چیزی که قریب به اتفاق نمایندگان روی آن اجماع 

دارند و می گویند در ســـال اول باید تحولی در این زمینه صورت پذیرد. 

جمعی چندنفره از نمایندگان که هســـته اصلی آن اقتصادخوانده های 

منتخب تهران هســـتند، چند وقتی هســـت که طرح ها و ایده های خود 

را روی هم ریخته اند و تلاش می کنند به طرح واحدی برای ســـاماندهی 

به وضعیت اقتصادی کشور برسند. در این جمع به جز منتخبان تهران، 

افـــرادی چون مهدی طغیانی منتخب مردم اصفهان، محســـن زنگنه 

منتخـــب مردم تربت و چند تن دیگر از دیگر حوزه های انتخابیه حضور 

دارند که بعضا به خاطر حوزه کاری مشترک از سال ها پیش در جلسات 

مختلـــف با یکدیگر همفکری کرده اند و حالا برای مجلس آینده درحال 

برنامه ریزی هســـتند. مجتبی رضاخواه، نماینده تهران از تداوم برگزاری 

جلســـات این گروه در هفته های اخیر خبر داد و به »فرهیختگان« گفت 

که امیدوار است بعد از فروکش کردن کرونا جلساتی که بیشتر به فضای 

مجازی منتقل شده، به صورت حضوری برگزار شود. درباره این جلسات، 

روح الله ایزد خواه، توضیحات بیشـــتری به »فرهیختگان« داد و گفت که 

جلسات مجازی نمایندگان منتخب با حضور ۵۰ نفر از نمایندگان کل 

کشور هرشب درحال برگزاری است. آنچه در گفت وگوی این دو نماینده 

تهران با »فرهیختگان« برجسته بود، پیگیری مسائل اقتصادی با تمرکز 

بر حرکت چرخ تولید در کشور و بهبود معیشت مردم است که این روزها 

با وجود کرونا، زخم عمیق تری هم برداشته است.  درهمین رابطه جمعی 

از منتخبان مجلس، جلسات مختلفی را با مسئولان سایر نهاد ها برگزار 

کرده انـــد، ازجمله دیدارهایی که آنهـــا در روزهای اخیر با معاونت های 

تخصصی وزارت راه ، وزارت کار ، بنیاد مستضعفان و ستاد اجرایی فرمان 

حضرت امام)ره( برگزار کرده اند و امیدوارند که با هماهنگی این مجموعه ها 

و تصیماتی که مجلس آینده اتخاذ خواهد کرد وضعیت اقتصادی کشور 

قدری سامان یابد.

  منتخبان پای صحبت های رئیس دیوان محاسبات

در روزهایی که ماجرای هدر رفت 4.8 میلیارد دلار از پول های بیت المال 

نقل  محافل سیاســـی واقتصادی کشـــور است، منتخبان مجلس آینده 

جلسات پیوسته و فشرده ای را با رئیس دیوان محاسبات درباره جزئی ترین 

عملکردهای اقتصادی کشور برگزار می کنند تا با دقت هرچه بیشتر بتوانند 

در مجلس آینده برای همان دستور کار اصلی مجلس اقدام کنند. در این 

جلسات که محدود به حضور گروه یا قشر خاصی از نمایندگان نیست، جمع 

زیادی از نمایندگان استان های کشور اعم از اصولگرایان و اصلاح طلبان 

تاکنون چندبار در تهران حاضر شده و با عادل آذر، رئیس دیوان محاسبات 

کشور به بحث و گفت وگو نشسته اند. محمدعلی محسنی بندپی، منتخب 

مردم نوشهر و چالوس در مجلس یازدهم شورای اسلامی که درهمین باره 

با »فرهیختگان« گفت وگو می کرد، موضوع تفریغ بودجه ســـال 97 کل 

کشـــور را مهم ترین دستور کار این جلســـات دانست و توضیح داد که 

نمایندگان در این جلســـات در جریان دقیق گزارش دیوان محسابات و 

همچنین عملکرد دولت قرار گرفته اند. محسنی بندپی با بیان اینکه در این 

نشست معاونت های مختلف مجلس نیز حضور داشتند، درباره جزئیات 

این نشست تصریح کرد: »بحث اصلی این نشست تفریغ بودجه سال 97 

است.« منتخب مجلس یازدهم همچنین  توضیح داد که در این نشست 

نمایندگان به بحث و بررسی درخصوص  نقش دیوان محاسبات درنظارت 

بر بودجه و عملکرد دولت و برنامه های آینده پرداختند. 

  محفل جوانان، گعده با سیاسیون

از آنجایی که میانگین سنی منتخبان مجلس آینده ۵۰ سال است، حضور 

تعداد قابل توجهی از منتخبان جوان در مجلس یازدهم از آن ویژگی های 

منحصربه فردی خواهد بود که حتی می توان برخی مناســـبات معمول 

مجلس را تحت الشعاع قرار دهد. اولین جرقه های فعالیت این جمع نیز 

همین چند روز پیش با برگزاری نشست منتخبان کمتر از 4۵ سال مجلس 

زده شد. جلسه ای که بازهم محور اصلی آن اقتصاد بود و تلاش شد بودجه 

سال 99 و وضعیت اقتصاد در شرایط بحرانی کرونا در آن مورد بررسی قرار  

گیرد.  فاطمه قاسمپور، منتخب مردم تهران که دراین باره با »فرهیختگان« 

گفت وگو کرد، درخصوص نشست این جمع 4۰ نفره توضیح داد که  این 

جمع طی جلساتی فشرده، با علیرضا زالی فرمانده ستاد مقابله با کرونا در 

تهـــران، عبدالناصر همتی رئیس کل بانک مرکزی، محمد دهقان عضو 

شورای نگهبان، محسن رضایی دبیر مجمع تشخیص مصلحت نظام و 

مهرداد بذرپاش نماینده سابق مجلس به گفت وگو نشسته اند و موضوعات 

مختلف کشـــور ازجمله مســـائل اقتصادی را مورد بررسی قرار داده اند. 

قاسم پور علاوه بر این اشاره کرد که این جمع، مجموعه جلساتی را نیز با 

کارشناسان مرکز پژوهش های مجلس برگزار کرده اند. 

  جلسه مهم منتخبان شورای ائتلاف، به زودی در تهران

درکنار مســـائلی کـــه در بالا مطرح شـــد، رایزنی های مختلفی هم 

درخصوص تعیین سازوکار سیاسی در مجلس آینده در جریان است، 

ســـازوکاری که طبعا فراکســـیون اکثریت آن را تعیین خواهد کرد و 

به احتمال فراوان گزینه آنها خواهد بود که ریاســـت مجلس آینده را 

تعیین خواهد کرد. از آنجایی که قریب به اتفاق منتخبان مجلس یازدهم 

از اصولگرایان هستند، این احتمال وجود دارد که با اجماع همه آنها 

یک فراکسیون اکثریت با حضور بیش از 1۵۰نماینده مجلس تشکیل 

شـــود که البته این منوط به شـــکل گیری یک وحدت حداقلی میان 

منتخبان منصوب به این جناح سیاسی کشور است و قاعدتا تعیین 

ریاست مجلس نیز می تواند وابسته به همین امر باشد.  درهمین رابطه 

جلسات مختلفی میان منتخبان در ایام اخیر برگزار شده و در روزهای 

آتی نیز ادامه خواهد داشت. آنچنان که »فرهیختگان« کسب اطلاع کرده 

با فراخوان شـــورای ائتلاف نیروهای انقلاب، قرار بوده نشستی برای 

بررسی موضوعات مختلف مجلس آتی در تهران با حضور نمایندگان 

این جریان برگزار شود  که پیش از برگزاری با مخالفت وزارت بهداشت 

و ستاد مقابله با کرونا، زمان برگزاری این نشست به روزهای آتی موکول 

شده است. آنچنان که محمود عباس زاده، منتخب مردم مشکین شهر 

به »فرهیختگان« خبر داده، این نشست دستورکارهای مختلفی را در 

بر خواهد داشت و به احتمال زیاد در متن یا حاشیه آن موضوع تعیین 

ریاست مجلس آینده و همچنین سازوکار فعالیت سیاسی نمایندگان 

مورد بحث وبررسی قرار خواهد گرفت.  از سوی دیگر سیدنظام الدین 

موســـوی، منتخب مردم تهران هـــم در گفت وگو با »فرهیختگان« از 

جزئیات تلاش ها برای تشـــکیل یک فراکســـیون کلان سیاسی در 

مجلس خبر داد و گفت: »این فراکسیون تنها شامل نمایندگان شورای 

ائتلاف نخواهد بود، بلکه شامل همه نیروهای انقلابی و نمایندگانی با 

شاخص انقلابی گری است.« وی همچنین افزود: »قرار شده شورای 

ائتلاف از منتخبین حوزه های مختلف برای حضور در این فراکسیون 

دعوت کند و ســـپس یک هیات اجرایی در این زمینه تشکیل شود تا 

کارها را پیش ببرد.«

روح الله ایزدخواه، منتخب مردم تهران در مجلس یازدهم شورای اسلامی در گفت وگو با »فرهیختگان« 

درباره مهم ترین برنامه ها و طرح های اقتصادی برای مجلس آینده اظهار داشت: »از فردای روز 

انتخابات کار را آغاز کرده ایم و درباره موضوعاتی همچون تولید، خصوصی سازی و شفافیت مجلس 

جلساتی داشته ایم و دراین راستا نقطه نظرات اندیشکده ها را نیز جویا شده ایم.«

  جلسات مجازی نمایندگان منتخب هرشب با حضور ۵۰نفر برگزار می شود

ایزدخواه از آماده شدن چارچوب محتوایی برنامه های اقتصادی خود برای مجلس یازدهم خبر داد و 

افزود: »جلسات مجازی نمایندگان منتخب با حضور ۵۰نفر از نمایندگان کل کشور هرشب درحال 

برگزاری است و درباره موضوعات مهم صحبت می کنیم.« وی از برگزاری جلسات تخصصی با برخی 

مسئولان درباره راه آهن شرق کشور خبر داد و تصریح کرد: »این یک موضوع زمین مانده و اولویت دار 

است که درهمین راستا با وزارت راه و استانداری جلسات خوبی داشته ایم.«

  پیگیری مشاغل غیررسمی و روزمزد که بر اثر کرونا آسیب دیده اند

ایزدخواه همچنین از پیگیری بحث مشـــاغل غیررســـمی و روزمزد که بر اثر کرونا آسیب دیده اند، 

خبر داد و یادآور شد: »در این زمینه نیز با بنیاد مستضعفان و وزارت کار مذاکراتی برای حل این 

مشکل داشته ایم.«

  جلسات مستمر عادل آذر با منتخبان مجلس 

منتخب مجلس یازدهم با بیان اینکه نمایندگان جدید با مسئولان دیوان محاسبات و نمایندگان 

فعلی نیز دیدارهایی داشـــته اند، خاطرنشـــان کرد: »ما تاکنون دوجلسه با آقای عادل آذر رئیس 

دیوان محاسبات کشور داشته ایم و این نشست مشترک به صورت گروهی با حضور سایر منتخبان 

ادامه دارد.«

  تشکیل فراکسیون های تخصصی گام دوم و محرومیت زدا

وی همچنیـن بـا اشـاره بـه تشـکیل چنـد فراکسـیون تخصصـی در مجلـس یازدهـم متذکـر 

شـد: »تاکنـون فراکسـیون های گام دوم، دانش بنیـان و محرومیـت زدا پیشـنهاد شـده اند و 

سـعی مـا ایـن بـوده کـه فراکسـیون ها مسـاله محور و نـه به صـورت قشـری تعریـف شـوند تـا 

بـه حـل مسـائل کمـک کننـد.«

سیدنظام الدین موسوی، منتخب مردم تهران در مجلس یازدهم 

شورای اسلامی در گفت وگو با »فرهیختگان« با اشاره به شکل گیری 

جلسات نمایندگان در فضای مجازی اظهار داشت: »نمایندگان 

در بین خود تبادل نظر کرده و طیف های مختلف آنها رایزنی هایی 

با برخی مسئولان داشته اند.«

وی از شکل گیری یک فراکسیون کلان با حضور نیروهای انقلابی 

و ولایی خبر داد و گفت: »به طور طبیعی فراکسیون های تخصصی 

همچون محیط زیســـت، کشـــاورزی و جوانان نیز شکل خواهد 

گرفت، اما فراکســـیون مادر حول جریان هـــای کلان گفتمانی 

تشکیل می شود.«

موسوی در خصوص جزئیات فراکسیون کلان در مجلس یازدهم 

تصریح کرد: »این فراکسیون تنها شامل نمایندگان شورای ائتلاف 

نخواهد بود، بلکه شـــامل همه نیروهای انقلابی و نمایندگانی با 

شاخص انقلابی گری است.«

نماینـــده مجلس یازدهم در عین حال یادآور شـــد: »قرار شـــده 

شـــورای  ائتلاف از افراد برای حضور در این فراکســـیون دعوت 

کند و ســـپس یک هیات اجرایی در این زمینه تشـــکیل شود تا 

کارها را پیش ببرد.«

وی با اشاره  به اینکه قرار بود جلسه ائتلاف دوشنبه هفته گذشته 

برگزار شود که به دلیل شیوع بیماری کرونا وزارت بهداشت مجوز 

نداد، اظهار داشـــت: »درحال حاضر نمایندگان جلسات خود را 

پیـــش می برنـــد و مجلس نیز برای نماینـــدگان جدید دوره های 

آموزشی برگزار می کند.«

موســـوی با بیان اینکـــه نمایندگان برای کارهای کارشناســـی 

ارتباط گیری کرده و با برخی وزرا دیدار داشته و از آنها توضیحاتی 

خواســـته شـــده، افزود: »درباره مباحثی همچون تفریغ بودجه 

مواضعی از ســـوی نمایندگان جدید گرفته شده و مذاکراتی نیز 

صورت گرفته است.«

فاطمه قاسمپور، منتخب مردم تهران در مجلس یازدهم در گفت وگو با »فرهیختگان« از برگزاری نشست جوانان 

منتخب کل کشور خبر داد و اظهار داشت: »در این نشست که منتخبان زیر 4۵ سال حضور داشتند، بررسی  دو 

راهبرد شرایط اقتصادی و بودجه 99 و همچنین وضعیت کرونا در دستور کار قرار گرفت.« 

  حضور زالی و همتی در نشست منتخبان جوان

قاسمپور از حضور برخی مسئولان کشور ازجمله، زالی  فرمانده ستاد مقابله با کرونا در تهران، همتی رئیس کل 

بانک مرکزی، دهقان عضو شورای نگهبان، محسن رضایی دبیر مجمع تشخیص مصلحت نظام و مهرداد بذرپاش 

در این جمع 4۰ نفره خبر داد و گفت: »همچنین نمازجماعت به امامت آیت الله جاودان اقامه و ایشان برخی 

مباحث اخلاقی را مطرح کردند.« منتخب مردم تهران در مجلس یازدهم درباره ادامه فعالیت جمعیت جوانان در 

مجلس در قالب یک فراکسیون تصریح کرد: »هرچند گفت وگوهایی در این زمینه شده است اما هنوز به قطعیت 

نرسیده ایم.« وی درعین حال گفت: »ما قصد نداریم در مجلس آینده فضای جوان و غیرجوان را پیگیری کنیم و از 

این رو به دنبال سازوکاری هستیم که از تجربه افراد دیگر نیز استفاده کنیم.« 

  جلسات اقتصادی با تیم اقتصادی مرکز پژوهش های مجلس

قاسمپور همچنین از برگزاری جلسات اقتصادی با تیم اقتصادی مرکز پژوهش های مجلس خبر داد  و گفت: »در 

این نشست درباره طرح های خود ازجمله جهش تولید و اصلاح نظام مالیاتی و بانکی گفت وگو کردیم.«

  بازدید از کوره پزخانه ها و بافت های فرسوده

منتخب مردم در مجلس یازدهم شورای اسلامی با اشاره به سایر فعالیت های منتخبان تهران از بازدید نمایندگان 

جوان از فرآیند تولید ماسک و مواد ضدعفونی کننده در مراکز بهداشتی پایتخت خبر داد. وی همچنین با بیان 

اینکه بازدیدی از حوزه انتخابیه تهران داشتیم، گفت: »بازدید از کوره پزخانه ها و بافت های فرسوده از دیگر 

برنامه های منتخبان تهرانی بود.« 

  تدوین برنامه زنان سرپرست خانواده برای مجلس یازدهم 

قاسمپور ادامه داد: »بنده به طور خاص در حوزه مسائل زنان سرپرست خانوار و موضوعات خانواده جلساتی با 

کنشگران و کارشناسان برگزار کرده ام تا برنامه مدونی در این زمینه برای مجلس داشته باشیم.« 

این فعال حوزه زنان خاطرنشان کرد: »ما در حوزه خانواده به یک جمع بندی نسبی رسیده و برنامه زنان سرپرست 

خانوار نیز تا حد زیادی پیش رفته است، البته در حوزه جمعیت نیز مباحث و جلساتی را آغاز کرده ایم تا به 

جمع بندی برسیم.« 

فریـدون عباسـی منتخـب مـردم کازرون در مجلـس یازدهـم و رئیـس سـابق سـازمان انـرژی اتمـی در 

گفت وگـو بـا »فرهیختـگان« بـا اشـاره بـه اینکـه کار اساسـی مجلس ریل گذاری برای اداره کشـور اسـت، 

گفـت: »مهم تریـن وظیفـه مجلـس ایـن اسـت کـه برنامه  هـای کشـور را برای آینـده تنظیـم و تثبیت کند. 

حتمـا کار تصویـب برنامه  هـا بـا کمـک دولـت بایـد انجـام شـود، چـون داده  هـای لازم بـرای برنامه ریـزی 

در بخش  هـای دولتـی ماسـت کـه مرکـز پژوهش  هـای مجلـس هـم از آنهـا اسـتفاده می کنـد و هـم خـود 

جمـع آوری داده می کنـد تـا گزارش هایـی را در این بـاره ارائـه بدهـد. بـاز تاکیـد می کنـم کـه برنامه  هـا 

بایـد در مجلـس تصویـب شـود و وزرایـی کـه از 14۰۰ به بعـد می خواهنـد بیاینـد، بایـد آن برنامه  هـا 

را اجـرا کننـد.«

وی ادامـه داد: »مجلـس نبایـد از وزیـر برنامـه بخواهـد. مجلـس بایـد برنامـه را تصویب کرده و اگر وزیری 

در آینـده می آیـد، بایـد بگویـد مـن برنامـه را چطـور اجـرا می کنـم، نـه اینکـه برنامـه مـن چیسـت! مـا 

بایـد بـه عقـل جمعـی برسـیم و آینـده دور را ببینیـم و بخواهیـم مسـئولان اجرایـی کـه می آینـد، بـر آن 

مبنـا کار کننـد، شـاخص بـرای رای دادن بـه وزیـر بایـد توانایـی در اجـرای برنامه  هـای کشـور باشـد.«

عباسـی بـا اشـاره بـه اینکـه  ایـده مـن قبـل از انتخابـات راه انـدازی اتاق  هـای فکـر در شهرسـتان بـود، 

گفـت: »اگـر داده  هـای مختلـف توسـط مـردم در اختیـار اتـاق فکر هـای هـر شهرسـتان قـرار بگیـرد و 

جمع بنـدی ایـن اتـاق فکر هـا بـه مجمـع نماینـدگان اسـتان منتقـل شـود، آنـگاه نماینـدگان هر اسـتان 

می تواننـد مهم تریـن مسـائل، مشـکلات و حتـی راهکار هـا را کـه از پاییـن بـه بـالا رسـیده، احصـا کـرده 

و بـا انتقـال بـه کمیسـیون  های مختلـف مجلـس و مرکـز پژوهش  هـای مجلـس طرح  هایـی را بـرای رفـع 

مشـکلات مـردم به صـورت منطقـه ای و بـه دور از  بخشـی نگری تدویـن کننـد.«

منتخـب مـردم کازرون افـزود: »اگـر هـر نماینـد ه ای از حـوزه انتخابیـه خود این اتاق  های فکر را تشـکیل 

دهـد، حتمـا اتفـاق بزرگـی رخ خواهـد داد. ایـن طـرح را مـا در اسـتان خـود آغـاز کـرده  و توانسـته ایم 

طـرح را به میـزان خوبـی هـم جلـو ببریـم. سـپس آن را بـا منتخبان اسـتان های همجـوار یعنی هرمزگان، 

بوشـهر، خوزسـتان، فارس و کهگیلویه وبویراحمد درمیان گذاشـتیم و هماهنگی  هایی را درباره مسـائل 

اصلـی ازجملـه معضـلات و مشـکلات مشـترک انجـام دادیـم. بـرای مثال توسـعه دریامحـور را می توانیم 

بـا همـکاری سـه اسـتان اصلـی یعنـی خوزسـتان، بوشـهر و هرمـزگان در جریـان ایـن طـرح جلـو ببریـم. 

مـا معتقدیـم اگـر از جـزء شـروع کنیـم، بـه کل کشـور خواهیـم رسـید و می توانیـم سیاسـتگذاری در 

مجلـس را به صـورت صحیحـی جلـو ببریـم.«

وی افـزود: »ایـن ایـد ه ای بـود کـه مـن دنبـال می کـردم و بـرای همیـن بـا روش دیگـری بـدون بانـد و 

دسـته و حمایـت ایـن و آن به صـورت خودجـوش وارد شـدم و از همیـن رو هـم الان بـرای ریاسـت مجلـس 

هـم داوطلب شـده ام.« 

محمود عباس زاده، مدیرکل اسبق سیاسی وزارت کشور و منتخب مردم مشگین شهر در مجلس 

یازدهم در گفت وگو با »فرهیختگان« اولین اولویت مجلس یازدهم را تغییر ریل حرکت پارلمان 

درمسیر منافع مردم دانست و گفت: »برای اینکه این اتفاق رخ دهد باید مهم ترین و اساسی ترین 

مطالبه مردم به اولویت دارترین دستورکار مجلس تبدیل شود. بیشترین مطالبات مردم درحوزه 

اقتصادی، درحوزه تحقق عدالت و جهش تولید است. علاوه بر این شروع کار مجلس باید با 

تعیین تکلیف شفافیت عملکرد نمایندگان باشد. موضع مجلس و نماینده در قبال لوایح و طرح ها 

و دیگر موضوعات باید مشخص شود.« وی ادامه داد: »اگر بخواهیم جهش تولید به معنی درست 

را محقق کنیم که به دنبال آن تحرک اقتصاد و ایجاد اشتغال را داشته باشیم، باید رشد اقتصادی 

بالای ۵درصد را رقم بزنیم، درحالی که سال گذشته رشد اقتصادی حدود منفی 2درصد بود. در 

این میان نهادی که در کشور متولی تحقق این امر است باید پای کار باشد. دولت کسل، بی حال 

و کم تحرک نمی تواند امر بزرگ جهش تولید را محقق کند. به همین خاطر من اعتقاد دارم دیگر 

اولویت مجلس باید مشخص کردن تکلیف خود با دولت باشد.« منتخب مردم مشگین شهر در 

مجلس یازدهم درخصوص دیگر اولویت کاری مجلس هم گفت: »نیاز است در سال اول حوزه 

نظارتی مجلس متحول شود چراکه بنده معتقدم ما قانون و مصوبه کم نداریم و اگر نسبت به انجام 

مصوبات پیشن، مطالبه درستی صورت بگیرد، بخشی از مشکلات کشور مرتفع خواهد شد، بایستی 

مشخص  شود چرا یک مصوبه اجرا نشده و ایراد از مجری بوده یا قانونگذار.«  عباس زاده درخصوص 

عملکرد و برنامه های خود پیش از ورود به مجلس آینده هم گفت: »بلافاصله بعد از انتخاب هرچند 

جلسات و گردهمایی ها تحت تاثیر ویروس کرونا قرار گرفت، ولی حتی المقدور جلسات مختلفی 

هم در استان و هم در منطقه داشتیم. مجلس اخیرا منتخبان آتی را به صورت چند استانی همزمان 

دعوت می کند و هماهنگی هایی در این مسیر صورت می گیرد. هفته گذشته، معاونت اجرایی 

مجلس، منتخبان چند استان را دعوت کرده و جلسه هم اندیشی مفیدی با حضور آنها برگزار شد. 

درکنار این نمایندگان به صورت منطقه ای یا گفتمانی جلسات مفصلی برگزار می کنند. ازجمله 

اینکه تاکنون چند جلسه با محوریت مباحث گفتمانی با دیگر نمایندگان ازجمله منتخبان تهران 

داشته ایم. علاوه بر این برخی جناح ها و احزاب نیز  با مکانیزم و سازوکار خود برای اهداف ترکیبی 

جلسات مشترکی را برگزار کرده اند.« عباس زاده با بیان اینکه شورای ائتلاف نیروهای انقلاب 

برای برگزاری نشستی از نمایندگان دعوت به عمل آورده است، گفت: »در این چارچوب قرار است 

به زودی با حضور اغلب نمایندگان جلسه ای در تهران برگزار شود.«  وی درباره دستورکار این 

نشست هم گفت: »بحث هماهنگی های داخل مجلس معمولا دستورکار اصلی است و شاید بحث 

ریاست مجلس هم بخشی از مباحث اصلی یا حاشیه ای این جلسات باشد.« 

@ f a r h i k h t e g a n d a i l y

روح الله ایزدخواه در گفت و گو با »فرهیختگان« مطرح کرد

دغدغه منتخبان؛ از پیگیری راه آهن شرق تا معیشت های کرونازده
سیدنظام الدین موسوی به »فرهیختگان« خبر داد

دعوت شورای ائتلاف از نمایندگان برای تشکیل فراکسیون انقلابی 

فاطمه قاسمپور، منتخب مردم تهران در مجلس یازدهم: 

فراکسیون جوانان در شرف تاسیس است
همتی، زالی و رضایی مهمانان نشست منتخبان جوان مجلس بودند

فریدون عباسی، منتخب مردم کازرون در مجلس یازدهم: 

اید ه ای منحصربه فرد برای پیشبرد اهداف کشور
به صورت منطقه ای داریم

محمود عباس زاده، منتخب مردم مشگین شهر در مجلس یازدهم:

به  دعوت شورای ائتلاف
نشستی میان نمایندگان در تهران برگزار خواهد شد


